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Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid 2 december 2015 
 

Aanwezig: ± 42 personen 
Locatie:  Huis van de Wijk, de Zuidpilaar  

           
 

1. Welkom/vaststellen agenda 
De voorzitter is verheugd weer veel bekende en ook weer verschillende nieuwe 

 mensen te mogen begroeten. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Mededelingen (kort) 
 De voorzitter en secretaris zijn naar een bijeenkomst geweest van de gezamenlijke 
 wijkoverleggen, dorpsraden en bewonersnetwerken. 
 Die ging over de communicatie met de wijken, op welke manieren dat gedaan kon 
 worden. De gemeente heeft dat laten onderzoeken door middel van een enquête via 
 vindtdat.nl Uit de resultaten bleek o.a. dat de deelname vanuit postcodegebied 5912, 
 onze wijk, 13,7% van de bijna 500 reacties, behoorlijk dus. 

Ook was een conclusie dat mensen graag elke maand geïnformeerd werden en wel 
het liefst via bijvoorbeeld de wijkkrant. Ook e-mail, een website en facebook zijn 
gewilde media waarvan men gebruik maakt. In Venlo-Zuid doen we alle genoemde 
kanalen benutten, dus we denken op de goede weg te zijn. Daarnaast hebben we de 
openbare vergaderingen en eventueel bewonersbijeenkomsten. 
  
Sportzaal Zuidstroom, Ralph Thijssen van de gemeente geeft een 
powerpointpresentatie over de te bouwen sportzaal bij de nieuwbouw van BS De 
Zuidstroom; deze is terug te zien via de website bewonersnetwerkvenlozuid.nl De 
diverse fases in de aanleg van het gebouw en terrein werden uitgelegd. Uit de 
vergadering werd gewezen op de aanzuigende werking die de aan te leggen 
parkeerplaatsen kunnen hebben op langparkeerders uit het centrum. Vooral ook 
gezien het onderwerp parkeren, hetgeen later op de agenda staat. 
Er is een vraag of onder andere zaalhockey mogelijk is. Die vraag kan nu niet nader 
beantwoord worden. 
Ook de mogelijkheid van eenrichtingsverkeer in delen van straten wordt geopperd. 
Ook zo’n maatregel heeft weer verschillende kanten, vaak gaat de snelheid van het 
verkeer omhoog! Dhr. Kemps geeft aan dat hij de veiligheid van de schoolkinderen  
héél belangrijk vindt. 
 

3. Verslag van 09-09-2015 
 Geen aanvullingen. 
 
4. Stichting Bewonersnetwerk Venlo-Zuid 

De voorzitter vertelt hoe een en ander verlopen is sinds de septembervergadering.  
Door de overvolle agenda is dit onderwerp in deze bijeenkomst destijds niet 
besproken. De voorgenomen vorming raakte in een versnelling, omdat anders 
gelden voor Venlo-Zuid verloren dreigden te gaan. De voorzitter geeft aan dat het 
besluit tot het vormen van de stichting door stemming tijdens de plenaire vergadering 
had moet plaatsvinden. Hiervoor biedt hij zijn excuses aan. Sommigen betreuren dat 
het BNVZ zich om financiële redenen laat dwingen om dit te doen. Andere wezen op 
inconsequenties tussen het Huishoudelijk Reglement en het Statuut. Ook waren er 
nog diverse andere vragen. 
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Bovendien bestaat de angst dat het open karakter van het BNVZ verandert, dat het 
bestuur van de stichting belangrijke zaken gaat beslissen. Er wordt op gewezen dat 
binnen het Huishoudelijk Reglement bepaald is dat de werkgroepen en de plenaire 
vergadering leidend zijn. De plenaire vergadering van het Bewonersnetwerk Venlo-
Zuid, in meerderheid, neemt besluiten.  Dat het BNVZ vooral openbaar, toegankelijk 
en open moet zijn. Het stichtingsbestuur moet ook niet groot zijn, dat is niet nodig 
want het is dienstverlenend aan de werkgroepen en de plenaire vergadering en 
verder niet belangrijk. 
Via het verslag zal geprobeerd worden de diverse vragen te beantwoorden. De 
oproep naar de vergadering om mogelijke aanvullingen en verbeteringen voor het 
reglement via de mail naar de secretaris te sturen. 
Stadsdeelmanager geeft aan dat excuses niet op zijn plaats zijn, dat geprobeerd is 
goed te handelen en dat achteraf uit te leggen. 

 
Onderstaand stuk is niet in deze vorm in de plenaire vergadering besproken. Het zijn 
de vragen en antwoorden die per mail zijn binnengekomen en waarvan op de 
plenaire vergadering is gevraagd deze via het verslag te beantwoorden. 

 Hoe is de stichting aangekondigd in de BWN VZ 

Dit is niet gedaan, stond genoteerd voor de vergadering van september, maar is 

wegens de lengte van die vergadering niet meer gedaan. Tijdens VZS-werkgroep (7 

oktober) en tijdens ontmoetingen met enkele netwerkleden (diverse momenten) zijn 

meningen gevraagd. (Overwegend positief t.o.v. stichtingsvorming). Ongeveer 

twee/drie weken na de septembervergadering werd het urgent gevraagd door 

gemeente. Item is wel op facebook gezet, daar ook meningen opgehaald. Extra 

urgentie omdat voor Venlo-Zuid gereserveerd kapitaal voor Venlo-Zuid verloren 

dreigde te gaan (naar algemene middelen gemeente) van voormalig Wijkoverleg 

Venlo-Zuid. Veelal geoormerkte gelden voor diverse doeleinden. Is nog niet 

gerealiseerd, ook precieze omvang nog onbekend. 

 Is hierover eerder in een interne vergadering besluit genomen 

Nee, zie boven. 

 Waarom moet er een stichting komen 

Betere rechtspositie leden en vrijwilligers en verantwoordelijkheidsafdekking en eis 

van gemeente (financiën), tevens financiën beter geregeld. (banksaldo werd door 

belastingdienst bij persoonlijk vermogen penningmeester opgeteld). 

 Wie heeft zich spontaan aangemeld (werving onder de leden) 

Niet algemeen gevraagd, naast voorzitter en secretaris enkele mensen gevraagd. 

Belangrijk dat de netwerk blijft functioneren zoals overeengekomen. Stichtingsbestuur 

is faciliterend.  

 Welke personen zijn benoemd in de stichting ( oneven aantal) 

Staat in statuut. 

 Gaat er zoveel geld om in deze BWN VZ 

In 2015 verwacht ±€13.000,- (VZS €8319,- ,communicatie/algemeen ±€2000,- 

Burendag ±€1200,- Min. van Hallstraat ±€1600,-)  

 Hoeveel geld is dit 

Zie boven. 

 Hoe werd het geld voorheen beheerd en verantwoord 

Werd door in een plenaire vergadering benoemde penningmeester gedaan, 

verantwoord bij stadsdeelmanager en de respectievelijke werkgroepen. 
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 Komt er een speciaal jaarverslag van de stichting 

Is de bedoeling , zie statuut en reglement. 

 Komt er een financieel verslag 

Idem. 

 Welke kosten brengt deze opzet met zich mee ( zoals notaris) 

€612,65 

 Gaat deze stichting de klankbordgroepen geld generen 

De stichting genereert geen gelden, maar ontvangt voornamelijk van de gemeente en 

andere fondsen subsidies (bijv Woonwenz). Dit op basis van bijvoorbeeld 

projectgelden, algemene kosten en communicatiegelden.  

 Waar komt het geld vandaan 

Zie boven. 

De antwoorden met betrekking tot de groep zwerfafval zullen binnen een 

werkgroepvergadering worden gegeven. 

  
5. Vragen n.a.v. de verslagen van de werkgroepen 

Ted Merkus is namens het buurttheater nog op zoek naar medespelers. 
Spreektijd werkgroep parkeren 
De kartrekker van de werkgroep legt de genomen werkwijze uit en waarom het tot 
een enquête door de werkgroep gekomen is. De opbrengsten worden in deze week 
in kaart gebracht en zullen door de werkgroep geëvalueerd worden. Het ziet er naar 
uit dat er meer dan 578 ingevulde enquêtes zullen zijn. Het beeld tot nu toe is divers. 
Er zijn straten of delen van straten waar men veel overlast heeft en parkeerregulering 
wenst. Er zijn ook plaatsen waar men geen maatregelen wenst en ook geen klachten 
heeft.  Door onder meer een ondernemer wordt aangegeven dat hij vindt dat de 
enquête slecht opgesteld is en dat de uitkomst al vast zou staan. Dat laatste is zeker 
niet het geval, alle opties staan nog open. Over de genomen werkwijze en vragen is 
de zijne slechts een mening. 
De werkgroep zal na evaluatie het resultaat aanbieden aan de wethouder. Het 
College van B&W en gemeenteraad zullen in het voorjaar van 2016 erover 
debatteren en een beslissing nemen.  
 

6. Plannen Hondenuitloopgebied 
korte meningsuitwisseling, formuleren eindadvies 
De secretaris laat via het eerder rondgestuurde document zien wat via een artikel in 
de Wijkkrant en een poll op de website is voorgelegd. Het totaal aantal stemmen is 
130 en er zijn ongeveer 10 schriftelijke reacties binnengekomen. Er zijn mensen die 
pleiten voor gedeeltelijke openstelling, gehele openstelling, maar er zijn ook 
tegenstanders met betrekking tot loslopende honden. 
In de vergadering geeft iemand aan dat er erg weinig reacties uit zo’n grote wijk zijn. 
Hoeveel waarde mag men ook hechten aan het poll? 
Een ander is van mening dat de uitkomst duidelijk is en dat het gebied opengesteld 
moet worden. Verder de opmerking van iemand dat van de opbrengsten van 
hondenbelasting, die wel €239.000,- zouden zijn slechts €30.000,- besteed wordt 
aan maatregelen en beleid voor honden. Er zouden bijvoorbeeld meer afvalbakken 
moeten komen en handhaving. 
Uiteindelijk geeft de vergadering aan dat men het resultaat aan de betreffende 
afdeling van de gemeente wil laten toekomen, waarna deze, samen met de raad een 
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besluit kan nemen. 
  

7. Nieuwe initiatief Buurtbus (Sedai Bayraktar) 
Dit uitgestelde item wordt via een Powerpoint uitgelegd door Sedai Bayraktar, 
opbouwwerker van Wel.kom. Uit zijn netwerk is de vraag gekomen om e.e.a. te 
proberen. In sommige andere wijken functioneert al een buurtbus. 
Er wordt geopperd om dit initiatief te combineren met bijvoorbeeld Burenhulp Venlo-
Zuid. Dit is door Burenhulp onderzocht en van de hand gewezen, omdat er toch veel 
haken en ogen aanzitten. Met name vervoer van rolstoelen e.d. vergt vakkennis, die 
niet altijd verondersteld mag worden bij vrijwilligers. 
Ook wordt uit de vergadering opgemerkt dat er al voldoende gesubsidieerd vervoer 
aangeboden wordt voor de doelgroep. Ook de vraag hoeveel mensen er gebruik van 
zouden willen maken. 
Dhr. Teun Hol wil desondanks proberen om het initiatief verder van de grond te tillen 
en gaat proberen een werkgroep te vormen. 
 

8. Plannen Beatrixpark 
Hedwig van Baalen van de gemeente vertelt kort de plannen die er zijn om het park 
een upgrade te geven. Met name door de mogelijkheden samen met OBS de 
Koperwiek en stichting ‘t Hagerweike uit te bouwen. Vooral de muur heeft na een 
voorlopige reparatie echt herstel nodig. De diverse ingangen zouden afgesloten 
moeten worden, toegang verder via ’t Hagerweike, zodat er meer controle is. Op 12 
november is een eerste meeting geweest met mensen uit de buurt, school en 
speeltuin. Aanmelding voor de werkgroep via Pieter van de Rijdt. 
Uit de vergadering kwam de aanvulling dat er nog niet zo lang geleden plannen 
waren om een soort beeldenpark te maken, dit kan misschien weer opgepakt 
worden. Het historisch karakter van het park moet behouden blijven.   
 

9. BS De Zuidstroom, Koen Kemps 
Dhr. Kemps geeft aan de hand van een Powerpoint uitleg over hoe de afbouw van de 
school zal verlopen en hoe de school in de wijk wil staan. Ook welke partners in de 
wijk betrokken zijn of worden. O.a. ook Groen Licht, die taalonderwijs geven aan 
volwassen met een achterstand in de Nederlandse taal. Koen nodigt ons de 
deelnemers van het BNVZ uit om de open dag op zaterdag 16 januari tussen 11:00 
en 13:00 uur de nieuwe school te bezoeken. (In de vorige vergadering zijn we voor 
de eerste netwerkvergadering al op de nieuwe school uitgenodigd.)  

 
10. Rondvraag 

Een opmerking wordt gemaakt dat dhr. Hendrikx, die vorige vergadering een 
presentatie over onderhoud groen heeft gehouden, niet reageert op vragen. Graag 
de specifieke vragen naar bewonersnetwerkvenlozuid@hotmail.com sturen waarna 
deze door o.a. de stadsdeelmanager zullen worden gemonitord op beantwoording. 
Renate Logtens, kartrekker van de open inloop vraagt vrijwilligers voor met name 
“marktjes” op het gebied van hobby’s wat men vaker wil organiseren. 
Pieter van de Rijdt, merkt op dat er goede discussies zijn gevoerd en dat er nu en 
ook in het voortraject veel werk is verzet. 
Marian Doensen, vraagt of er in Venlo-Zuid ook iets als een groepsapp bestaat door 
bijvoorbeeld de wijkagenten. Ze wijst op het preventieve karakter wat dit kan hebben. 
Dit is er nog niet. 

 Mark Weemaes, is benieuwd naar de uitslag van de enquête parkeren. 

mailto:bewonersnetwerkvenlozuid@hotmail.com
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11. Afsluiting 

De voorzitter, Ed Bastiaans sluit de vergadering met dank aan de aanwezigen om 
21:20 uur. 

 
De volgende vergadering is op woensdag 9 maart 2016 op BS De Zuidstroom, Past. 
Op Heijstraat 26. 


